

《单词百科:umbilicus是什么意思?umbilicus怎么发音?umbilicus的解释和用法》

英语单词umbilicus是什么意思?umbilicus怎么读?umbilicus怎么发音?简答网为您整理了umbilicus的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



umbilicus怎么读

umbilicus的读音:[m b l k s]

umbilicus的意思

1、n.脐，中心；

umbilicus的近义词

1、belly button n.肚脐；

2、bellybutton n.肚脐；

- 3、navel n.脐，肚脐;中央，中心;
- 4、omphalos n.浮饰;星;圆锥形石;中心;
- 5、omphalus [医] 脐;

umbilicus的双语例句

- 1、Objective To explore the best method for the umbilicus skin nursing of infant in delivery room.

目的探讨产房新生儿脐部皮肤护理的最佳方法.

- 2、Occasionally, lymph nodes can be found in the vicinity of the umbilicus.

偶而, 脐周淋巴结可触及.

- 3、OBJECTIVE To study the factors related with infection umbilicus after resection of gall bladder under laparoscopy.

目的探讨腹腔镜胆囊切除术后脐孔感染的相关因素.

- 4、The redness of umbilicus diminished gradually after laparotomy.

肚脐发红的情况在剖腹手术后逐渐消失.

- 5、Conclusion The umbilicus needling therapy and umbilicus diagnosis are new diagnostic and therapeutic methods.

结论:脐针疗法、脐诊法是一种新的诊断和治疗方法.

- 6、At 16 weeks, the uterus is midway between the symphysis pubis and the umbilicus.

16周时, 宫底位于耻骨联合与肚脐之间.

- 7、I take the golden tuning fork from the Inner Earth sound it to the umbilicus.

我从内部地球之心取得金色的频率,对准脐带鸣响.

- 8、The redness of the umbilicus diminished gradually after the operation.

肚脐发红的情况在手术后逐渐消失.

9、Conclusion IUGR is related to the decreased level of umbilicus blood thyroxine hormone level.

结论iugr的发病与脐血甲状腺激素水平低下有关.

10、Large intestines popping out of the umbilicus in Chihuahuas are uncommon.

大肠济华花的脐出去一下是不寻常的.

11、Conclusion The quantity of umbilicus of the adult of science establish for reference of microinvasive operation.

结论科学地奠定了成人肚脐各量,以供微创手术参考.

12、Objective To observe the clinical efficacy of moxibustion on umbilicus and acupuncture for senile habitual constipation.

目的观察炼脐法合针刺治疗老年习惯性便秘的临床疗效.

13、Moxibustion with Salt: This method is usually applied at the umbilicus.

隔盐 灸;多用于脐窝部施灸.

14、The sound charges umbilicus, spreading out on the human evolutionary matrix to all the light centers.

声波给它充能,传播出去,通过人类进化的母体,达到所有之光的中心.

以上是简答网为您整理的umbilicus怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于umbilicus

的用法、umbilicus的释义、

umbilicus的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/umbilicus>